
Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

Hoe stemt u het best?
U mag binnen de N-VA lijsten meerdere bolletjes in kleuren.

Kontich
38 jaar
Facility manager
Schepen
www.cindyvanbaeden.be
cindy.vanbaeden@n-va.be
Facebook: Cindy Vanbaeden

Op de Kamerlijst vind je als 3de opvolger onze 
schepen, Willem Wevers. 
Willem woont in Kontich centrum, samen met  
zijn echtgenote Lotte De Bruyn en 2 kinderen,  
Rie (10) en Mil (7).

VOOR EEN WELVAREND VLAANDEREN
Willem is schepen van jeugd, mobiliteit en openbare 
werken in Kontich-Waarloos.
Voor hem is verkeersveiligheid, zeker in onze gemeente 
met 7 scholen, uiteraard een prioriteit. En om daarin te 
kunnen blijven investeren, wordt het hoog tijd om de 
overheidsfinanciën op orde te krijgen. Maar een  
gezonde begroting moet er natuurlijk ook voor zorgen  
dat onze pensioenen en sociale zekerheid betaalbaar 
blijven. Er is niets asocialer dan de rekeningen door te 
schuiven naar de volgende generaties en dat is jammer 
genoeg wat Vivaldi de voorbije jaren heeft gedaan.

“De financiële toestand van onze federale overheid is ronduit slecht, maar ik ben er 
rotsvast van overtuigd dat N-VA het tij kan keren.  
Ons centrumrechts programma is het meest realistische pad in de richting van 
mooiere tijden. Tijden waarin werken effectief loont. Waar iedereen die dat kan zijn 
steentje bijdraagt, om zo te kunnen zorgen voor wie dat nodig heeft.  
Om dat mogelijk te maken, hoop ik op uw stem. Voor Kontich, voor Waarloos  
en voor Vlaanderen”

V.
U.

 M
ic

he
l J

an
 O

os
ts

ta
tie

st
ra

at
 3

2 
25

50
 K

on
tic

h.
 V

er
ki

ez
in

gs
dr

uk
w

er
k 

va
n 

9 
ju

ni
 2

02
4 

vo
or

 E
ur

op
ee

s 
Pa

rle
m

en
t, 

de
 fe

de
ra

le
 k

am
er

 e
n 

de
 G

ew
es

t -
 e

n 
ge

m
ee

ns
ch

ap
sp

ar
le

m
en

te
n,

 v
rij

 v
an

 z
eg

el
 v

ol
ge

ns
 a

rti
ke

l 1
98

 v
an

 h
et

 W
.Z

.G
.T

. 

Willem Wevers                                             
3e opvolger Kamer

Willem Wevers                                             
3e opvolger Kamer

LIJST

10

(De) Wever(s)

VOOR VLAANDEREN. VOOR WELVAART



Marina Schoonvliet 
Ik ben geboren in een echt Vlaams gezin in Mortsel en groeide op in Edegem.
Toen mijn dochter naar de kleuterschool ging begeleidde ik kleuters tijdens de middag, hielp bij naschoolse 
opvang en was leesmama. 15 jaar geleden verhuisden we naar Kontich, zodat onze dochter naar het middelbaar 
in Sint-Jozefinstituut kon gaan.
Samen met mijn man Tony volgen we de politiek van nabij en keer op keer voelen we dat we bij de N-VA op onze 
plaats zitten.
Mijn hart ligt vooral bij het sociale gebeuren waar ik me graag voor inzet.

Ivo Brouwers 
Geboren en opgegroeid in Edegem. In 1990 verhuisden we samen met ons dochtertje naar Kontich-Kazerne.  
Een jaar later kwam onze koningsdroom uit en werd ons gezin uitgebreid met een schattig zoontje.
Van kinds af was ik gepassioneerd door techniek, elektronica en muziek. Als DJ laat ik ook graag mensen eens 
uit de bol gaan. Voor mij is natuurbehoud en dierenwelzijn heel belangrijk.
Politiek gezien kan ik mij het beste vinden in de N-VA met een welvarend Vlaanderen. Ik ben geïnteresseerd 
in wat er leeft tussen de bevolking in onze gemeente. Samen met al onze toffe bestuursleden wil ik mij nuttig 
maken voor een welvarende gemeente.

Evy Goeyvaerts 
Mijn hele leven heb ik in Kontich gewoond. Het grootste deel van mijn jeugd in de Pierstraat. Nu woon ik met mijn 
man en 2 kinderen in de Mechelsesteenweg.
De kinderen gingen naar de A-HA! school, waar ik ook actief was als leesmoeder en in het oudercomité. 
Ondertussen bijna 11jaar werkzaam in WZC De Hazelaar als zorgkundige nachtdienst, met bijzondere aandacht 
voor de werkgroep dementie. Naast mijn gezins leven, familie en vrienden, heb ik vele hobby’s: de moestuin, onze 
huisdieren, lezen en naaien.
Mijn politieke engagement groeide met de jaren, eerst door mee te werken aan de verkiezings  programma’s, nu als 
bestuurslid. Samen met de toffe N-VA bestuursploeg zet ik me volop in voor het welzijn van de inwoners van 
onze gemeente.

Luc Van Hoof
Op een half jaar na, heel mijn leven in Kontich centrum gewoond. Vader van 2 kinderen, dochter en zoon, en  
2 schattige kleindochters.
Op 1 december 2019 op pensioen gesteld na 35 jaar dienst bij de lokale brandweer. Doorgegroeid van brand-
weerman tot commandant. In deze functie kom je uiteraard in contact met lokale politiek. Los van welke partij 
was dit meestal een respectvolle en meer dan aangename samenwerking.
Na 35 jaar mee de veiligheid van onze gemeente verzorgd te hebben, is het een kleine en logische stap om dit via 
de politiek verder te zetten. Niet alleen veiligheid, maar zeker ook de ondersteuning van het bruisend en sportief 
verenigingsleven daar wil ik mijn schouders onder zetten.

Christel Beyens 
Sinds mijn geboorte woon ik in Kontich. Mijn beide ouders zijn al decennialang, heel intens sociaal geënga geerd 
actief in onze gemeente. Tijdens mijn jeugd was de gemeentelijke politiek en het verenigingsleven duidelijk nooit 
ver af.
Ik heb 36 jaar lang gezorgd voor de allerkleinste inwoners van onze gemeente. Dit deed ik eerst 17 jaar in 
kinderopvang Het Brugske, om daarna te besluiten in ’t Wisterke.
Kontich ligt mij nauw aan het hart en dit gevoel is me dus met de paplepel in gegeven.
Samen met het hele N-VA bestuur, wil ik er voor zorgen dat Kontich een leuke, aangename en leefbare gemeente 
blijft voor al zijn inwoners.

Kontichse N-VA versterkt bestuur met 12 nieuwkomers
De bestuursploeg van N-VA Kontich is versterkt met 12 nieuwe bestuursleden.
Allen willen ze zich op een actieve manier inzetten voor onze aangename gemeente.
VERNIEUWEN: omdat het belangrijk is om nieuwe mensen en frisse ideeën toe te voegen aan bestaande kennis 
en vaar digheden.



Erik Van Eynde
Ik woon al 32 jaar in Kontich-Kazerne, ben al even lang gelukkig getrouwd en bovendien vader van twee 
volwassen zonen. Ik houd van de natuur en van wandelingen met mijn sint-bernardshond. Motorrijden is één 
van mijn hobby’s en ik was gedurende vele jaren bestuurslid van de plaatselijke scoutsouderraad.
Ik heb gewerkt bij Mercedes Benz Belgium, waarvan de laatste 20jaar in een managementfunctie.
Vlaamse waarden zijn altijd een leidraad geweest in mijn leven. Vorig jaar besloot ik, als gepensioneerde en jaren-
lang N-VA lid, om toe te treden tot het bestuur van N-VA Kontich-Waarloos. Dit stelt mij in staat om heel direct 
mee te werken aan het behoud van onze Vlaamse identiteit en het vrijwaren van onze gemeentelijke welvaart.

Frie Claes
Woon nu reeds 35 jaar in Kontich. Lagere school gelopen op Altena en daarna A1 verpleegkunde in Duffel. 
Gehuwd met zaakvoerder op rust Peter en moeder van 3 kinderen, waarvan 2 dochters Liesbeth en Jolien 
(huisarts in Kontich-Kazerne). Onze zoon Thomas is werkzaam als adviseur op het kabinet van Zuhal Demir. 
Mijn schoonzoon Jurgen is N-VA burgemeester van Rumst.
Ik werk reeds meer dan 40 jaar op de nierdialyseafdeling van het St Augustinusziekenhuis te Wilrijk vanuit 
deze beroepsactiviteit voel ik mij gepassioneerd betrokken bij alles wat reilt en zeilt binnen onze gemeentelijke 
samenleving op sociaal vlak. Het is vooral op dit gebied dat ik graag mijn bijdrage wil leveren. Onze partij en 
onze gemeente kunnen op mij rekenen!

Evy Wery
Het grootste deel van mijn leven heb ik doorgebracht in de Bautersemstraat. Mijn geweldige ouders hebben mij 
de juiste sociale waarden meegegeven: men kan altijd op mij rekenen! Met mijn man en 2 kinderen wonen wij 
nu in de tuinwijk. 
Na verschillende functies bij Coca Cola, sta ik nu voor de klas als leerkracht logistiek. Op die manier kan ik een 
belangrijke bijdrage leveren aan onze maatschappij: jongeren opleiden vind ik heel belangrijk.
Mijn vrije tijd vult zich met basketbal, coachen, evenementen organiseren en veel meer. Onze partij hecht veel 
belang aan verbondenheid en identiteit. Als een fervente teamspeler wil ik me aldus inzetten voor het bevorderen 
van het verenigingsleven in onze prachtige gemeente. 

Sven Van Peer
Sinds 2009 was ik samen met mijn vrouw Leentje inwoner van Waarloos. Na 3 jaar zijn we verhuisd naar 
Kontich centrum waar onze dochter Sam geboren is en later in 2014 onze zoon Lars. Dat jaar heeft Leentje ook 
een Geboortepraktijk opgericht met haar vroedvrouwenteam.
Eind 2020 vonden wij een nieuw pand om de praktijk te kunnen uitbreiden in hartje Kontich-Kazerne, waar wij 
nu heel graag wonen met onze twee kinderen.
Na 14 jaar lidmaatschap van de partij vond ik het tijd om mee de schouders onder de lokale afdeling te zetten, 
waar mobiliteit, veiligheid, openbare ruimte en digitalisering mijn grote interesses zijn.

Paul Wuyts
Na eerst 15 jaar in Waarloos en nu bijna 40 jaar in Kontich mogen mijn echtgenote Flora Arnouts en ik ons 
echte inwoners van Kontich-Waarloos noemen. Samen hebben we 2 dochters die ook allebei in Kontich wonen.
Professioneel ben ik altijd gepassioneerd geweest door auto’s. Ik heb samen met mijn kleinzoon Peter Van 
Eyndhoven het limousineverhuurbedrijf Party Ride opgericht.
Naast mijn professionele bezigheden heb ik mij altijd ingezet voor onze gemeente in verenigingen en activiteiten, 
zo werk ik als vrijwilliger bij de wielerclub Steeds Vooraan.
Daarnaast wil ik mij ook met hart en ziel inzetten voor N-VA Kontich-Waarloos, de partij van mijn hart. Ik hoop 
dan ook te kunnen bijdragen om het goede beleid van de laatste twee legislaturen verder te kunnen zetten.
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An Verlinden
Geboren en getogen te Kontich. Enkel na mijn studies farmacie trok ik voor een paar jaar naar Brussel. Samen 
met mijn man hebben wij drie geweldige kinderen.
Door mijn beroep als apotheker heb ik veel geleerd over de werking van de zorg, het OCMW en de asielcentra. 
Na het overlijden van mijn vader rolde ik in de vastgoedsector.
Het voorzitterschap van de Ouderraad in Sint Rita doe ik reeds verscheidene jaren. Hierdoor heb ik een beter 
inzicht gekregen in het schoolsysteem, alsook het belang van een veilig verkeersbeleid.
Ik zou graag een zinvolle bijdrage leveren aan ons Kontich. Dit vanuit een daadkrachtige blik als ondernemer, 
maar toch met het warme hart van een moeder en ervaring als zorgverlener. Ik heb geleerd dat die perfect 
kunnen samengaan: warmte en pragmatisme.
Van daaruit geloof ik dat mooie en waardevolle dingen tot stand kunnen komen en daar wil ik mij voor inzetten.

Timothy De Ben
Ik heb mijn eerste zes levensjaren doorgebracht in het zonnige Portugal. Bij onze terugkeer naar België startte 
ik in de lagere school in Edegem. Samen met mijn partner woon ik nu in Kontich.
Reeds vanaf mijn kindertijd was ik gepassioneerd door technologie en ICT. Het was voor mij dan ook een 
logische keuze om in Kontich de opleiding informaticabeheer te volgen. Het is ook in die richting dat ik me 
verder ben gaan specialiseren.
Door mijn interesse in het politieke landschap en mijn geloof in de daadkracht van N-VA werd ik in 2023 
geëngageerd bestuurslid. Vooral het lokale niveau spreekt me erg aan omdat we dicht bij onze burgers staan. 
Het beleid waar N-VA voor staat, is erg zichtbaar en creëert meteen een meerwaarde voor onze inwoners. 
Daar zet ik mij graag voor in.

Burgemeester Bart Seldeslachts (49) is lijsttrekker en oud brandweer commandant 
Luc Van Hoof (67) wordt lijstduwer voor N-VA in Kontich-Waarloos.

Onder het motto “Wij werken af en bouwen verder” heeft het bestuur van N-VA 
Kontich-Waarloos burgemeester Bart Seldeslachts unaniem aangeduid als lijstrekker.
Gestart als schepen is hij intussen negen jaar burgemeester.
“Reeds vanaf mijn achttiende ben ik begeesterd door politiek. Graag wil ik dit mandaat  
met hart en ziel voortzetten voor nog meer welvaart in Kontich-Waarloos” verkondigt hij.

Nieuwkomer
Als lijstduwer kiest N-VA voor een opvallende naam : 0ud-brandweercommandant 
Luc Van Hoof is een absolute nieuwkomer in de politiek.
“Sinds N-VA de gemeente mee bestuurt, zie ik een zeer positieve verandering.
Als nieuwkomer in de Kontichse politiek kies ik daarom bewust voor N-VA. Ik ben 
nu zeer actief bij VDP sport, een van de grootste lokale sportverenigingen.
Vanuit deze ervaring wil ik mij optimaal inzetten voor het sportieve beleid en bij 

uitbreiding voor het bruisende verenigingsleven in onze gemeente. Als voormalig brandweercommandant wil 
ik ook mijn bijdrage leveren voor een veiliger Kontich-Waarloos.”

De komende weken wordt voortgewerkt aan de verdere invulling van de kieslijst “Via verschillende werkgroepen 
werd een sterk, ambitieus en realistisch programma ontwikkeld, waarover binnenkort meer” rondt voorzitter 
Peter Goossens af.
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Burgemeester Bart Seldeslachts en Luc Van Hoof


